

NOBODY FRAPP IT BETTER

Blendit

Frappe & Smoothies Powder Mixes

Because Nobody Frapp it Better!



NOBODY FRAPP IT BETTER

Blendit

Why Blendit?

Our beverage premix powder allows you to save time & costs where you can serve your sweet drinks just in 3 minutes. Product quality is our top priority, every batch of the product is to be produced and packed with steps of quality. We ensure our every batch products are consistent in texture, taste & color.



ليه تختار بليند ات؟

مع باودر بليند ات للفرايبه والسعوزي تقدر انك توفر الوقت والتكاليف! و تحضر ألد المشروبات في 3 دقائق فقط. جودة المنتج هي أولويتنا القصوى ، حتى مع كل دفعة من المنتج يتم إنتاجها وتعبئتها بخطوات الجودة و ضمان ثبات الملمس والطعم واللون في كل منتجاتنا.



@blenditfrappe



info@blenditfrappe.com

www.blenditfrappe.com



What you can make with Blendit frappe powder with only 3 easy steps:

في 3 خطوات بسيطة .. ايه اللي تقدر تعمله باستخدام بليند ات فراييه باودر:

1



POUR

Pour 12 oz (155gm) of ice into blender + 5oz (150 ml) of chilled coffee, milk or water into blender.

قم بصب 155 جم من الثلج في الخلاط + بالاضافة الي 5 oz (150 مل) من القهوة الباردة أو الحليب أو الماء في الخلاط.

BLEND

Add 1 Scoop or 50gm of BLENDIT Powder Mix, Blend it all together until smooth.

أضف سكوب أو 50 جم من بليند ات باودر ميكس، ثم اخلط جيدا في الخلاط كل المكونات حتى تتجانس

2



ENJOY!

Decorate the glass with your favorite sauces, syrups, or whipping cream. And now you can enjoy the best iced frappe ever!

قم بتزيين كوبك بما تُفضله من (صوص او سيرب او كريم خفق) والآن يمكنك الاستمتاع بأفضل كوب فراييه مثلج على الاطلاق!

3



Drinks



Frappe



Smoothies



Chai & Latte



Frappe Powder

All Frappe products line can be served hot or cold with a lot of delicious flavors and counting! We have a wide selection of flavors from caffeine free to delicious chai, and coffee blends. All of our beverage treats can be blended with coffee, cold or hot water, or milk

جميع منتجاتنا للفرايبه يمكن تقديمها ساخنة أو باردة. بأكثر من 10 نكهات مختلفة! لدينا مجموعة واسعة من النكهات الخالية من الكافيين إلى الشاي اللذيذ وخلطات القهوة. يمكن تحضير جميع مشروباتنا مع القهوة أو الماء البارد أو الساخن أو الحليب

 **2 Kg**
2 كجم

 **66 Cup hot drink**
66 كوب ساخن

 **40 Cup Cold Drink**
40 كوب بارد

  @blenditfrappe

 info@blenditfrappe.com

www.blenditfrappe.com 



موکا

لوتس



کرامیل

کوکیز



شوخولاتة
تیضاً

قهوة

کوفی
توفی

شوخولاتة



NEW FLAVOR!

HAZELNUT CHOCOLATE

شوكولاتة بالبندق

Now you can enjoy Chocolate with hazelnut
frappe, That you can drink HOT & COLD



@blenditfrappe



info@blenditfrappe.com

www.blenditfrappe.com 

Smoothies Powder

Make a perfect Iced Smoothie! By just adding water or milk. And serve it cold! Blendit Smoothie powder mixes are super creamy & refreshing, and it comes with more than 15+ flavors. So you can choose and mix what you prefer! All the flavors are caffeine free.

قم بتحضير سموزي مثلي! بمجرد إضافة الماء أو الحليب. وقدمها باردة! يتميز بيلند ات سموزي باودر بانتعاش مشروباته وبطعمها الكريمي المميز، استمتع بأكثر من 15 نكهة حتى تتمكن من اختيار وخط ما تفضله! جميع النكهات خالية من الكافيين.

kg 2 Kg





فراولة



تفاح اخضر



اناناس



توت



برتقال



جوافة



موز



بطيخ



كنتالوب

Summer Vibes



Mango Smoothie سموزی مانجو

Coconut Smoothie سموزی جوز هند



Chai & Latte



Ready to try the new & trendy Asian latte?
the experience of the warm and creamy taste is
worth to try in this cold winter!

مستعد لتجربة جديدة ومميزة لللاتيه الآسيوي؟
طعم دافئ وكريمي يستحق التجربة في ذلك
الشتاء البارد!



Spice Chai latte

سبايس تشاي (هندي)

This authentic Indian drink can now also be prepared at home by adding a milk or water. The Blendit Chai latte is a blend of black tea with authentic Indian spices such as cinnamon, ginger and cardamom.

يمكن الآن أيضًا تحضير هذا المشروب الهندي الأصيل في المنزل عن طريق إضافة الحليب أو الماء. مزيج من الشاي الأسود مع التوابل الهندية الأصيلة مثل القرفة والزنجبيل والهيل.

Matcha Latte

ماتشا لاتيه (ياباني)

A slightly sweet and pure matcha drink for you to find your calm within the noisy world, one taste and you will understand why our BLENDIT Matcha Green Tea Latte is the number one green tea matcha frappe in Egypt market today!

مشروب ماتشا لذيذ وطبيعي، مثالي للاسترخاء والهدوء. رشفة واحدة وستفهم لماذا يعتبر شاي الماتشا الأخضر الخاص بنا رقم واحد في السوق المصري اليوم!



Frappe & Smoothie Bases



BLENDIT specialize in producing and developing various ranges of beverage premix and base powder, Just add fruit or juice or try adding your favorite coffee for a delicious non-fat coffee smoothie!

تتخصص بليند ات فى انتاج وتطوير تشكيلات مختلفة من الفرابيه والسموزى، واهمها أساس تحضير الفرابيه والسموزى (Base). فقط أضف الفاكهة والعصير لتحضير السموزى المفضل لك، أو قم بإضافة القهوة للحصول على فرابيه القهوة اللذيذة الخالي من الدسم!

Frappe & Smoothie Bases



YOGURT

Yogurt



VANILLA

Vanilla



CREAM

Cream



مشروبات الاطفال

Kids
Special





Bubble Gum بابل جم (لبان)

Feel good when you give kids the sweet treats they crave. Skip the bubble gum ice cream and make them a low-fat drink with the classic, fun flavor of Blendit Bubble Gum Frappe Mix instead! We start with a base that includes nonfat milk sweetened with real sugar, then we add a burst of bubble gum flavor kids can't resist.

امنح اطفالك طعم الحلوى المحببة لهم. توقف عن شراء آيس كريم البابل جم وقم بتحضير مشروبًا قليل الدسم مع النكهة الكلاسيكية والممتعة لـ Bubble Gum بدلاً من ذلك! مع حليب خالي الدسم محلى بسكر طبيعي، باضافة نكهة البابل جم اللذيذة اتى يصعب على الأطفال مقاومتها.

Cotton Candy غزل بنات

The Best Cotton Candy smoothie that will make your kids always asking for more!

Easy recipe with sweet & creamy blend.

Kids will enjoy every sip of this sweet Smoothie.

يتعيز سموزى غزل البنات من بليند ات بأن أطفالك سيطلبون المزيد دائمًا! وصفة سهلة بمزيج حلو وكريمي. سيستمع الأطفال بكل رشفة من هذا السموزى اللذيذ.



NOBODY FRAPP IT BETTER

Blendit



Because Nobody Frapp it Better!

At Beverage Experts Egypt , we specialize in making beverage preparations easy. Our OEM Product helps maintain drink quality while you provide the best services for your customers. Quality is key to a successful business. We always want the best for our customers. With a keen eye, our research team carefully selects the highest quality material to ensure delicious results with each serve.

CONTACT



+20 105 050 6301



info@blenditfrappe.com



www.blenditfrappe.com



@blenditfrappe